
 

 

Vyberme si to, co je dobré 

Když byl Ježíš zde na zemi, učil nás Zákon lásky, který 
budeme žít v Ráji. Když budeme v každém okamžiku milovat, 
připravíme se na setkání s Ním, tam, kde je teď s Bohem 
Otcem a čeká na nás. 

Poté, co Ježíš vstoupil do Nebe, apoštolové pomáhali prvním 
křesťanským komunitám žít v míru a ve vzájemné lásce.  

Svatý Pavel jim často psal dopisy a dával jim rady. 

Řekl jim, že nejdůležitější je žít v míru tak, že pomáháme 
slabším lidem, s láskou se opravujeme, nikdy si neoplácíme 

urážky, ale volíme stále dobro a držíme se toho, co je dobré. 

Bydlím v Thajsku a je mi 8 let. Jednou během výtvarné výchovy 
mi dala paní učitelka obrázek k vybarvení. Sotva jsem začala, 
viděla jsem, že můj kamarád se dívá smutně na svůj papír. 
 

Zapomněl si doma pastelky. Bylo jasné, že potřebuje pomoc, 
ale ostatní se tvářili, jakože to nevidí. Nemohla jsem udělat to 

samé! Rozhodla jsem se rozdělit se s ním o své pastelky. 

Cítila jsem se opravdu šťastná, protože jsem se rozhodla 
správně, když jsem mu pomohla v jeho těžké situaci. Potom  v 
mé třídě vzrostla harmonie, vzájemná láska a všichni si 
pomáhali. 

(ÚNOR 2025 - “Biblický verš navržený pro probíhající rok evangelickými církvemi”) 
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«Všecko zkoumejte, a co je dobré, toho se držte» (1 Sol 5,21) 
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